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اگر لازم باشد راجع به 
نقش بسیار تحقیق می کنم، 
صادقانه بگویم دیگر خیلی به 
حرکت و اکت آن فکر نمی کنم 
همه چیز خود به خود شکل 
می گیرد و من نمی توانم خیلی 
آن را آنالیز کنم. قبل از تحلیل 
و درک آن نقش در واقع شروع 
می کنم به دفاع کردن از نقش و 
باورکردن آن، اگر سن و سالی 
دارد، اگر رفتار خاصی دارد به 
همه اینها فکر کرده و اجرایش 
می کنم

سینـمــا
الهه  حصاری:

اولویت مـن سینماست
الهــه حصــاری بازیگر سینما و تئاتر و 
تلویزیــون که در کارنــامه اش آثاری چون 
سریال هشت وسی دقیقــه دیده می شود، 
معتقد است: دوست دارم تا مجددا شاهد 
بازگشایی سینماها باشیم و جان دوباره ای به 
این عرصه تزریق شود. همیشه الویت اصلی 
و اولم سینما بوده است. حصاری در دوره 
دبیرستان در گروه های تئاتر دبیرستان شرکت داشته و بعدها دوره 
کلاس های بازیگری موسسه فرهنگی هنری »چهره های ماندگار« 
را با کسب رتبه ممتاز پشت سر گذاشت. علاقه اش به بازیگری، او را 
به کلاس های بازیگری کشاند. آشنایی حصاری با ابراهیم وحیدزاده، 
کارگردان، خیلی زود او را واردِ بازیگری حرفه ای در سینما کرد و در 
اولین فیلمش به نام »تاکسی نارنجی« در سال ۱۳۸۷ جلوی دوربین 
این کارگردان رفت.  از جمله آثاری که این بازیگر در آن به ایفای 
نقش پرداخته است می توان به: »سوفی و دیوانه«، »ماه گرفتگی«، 
»انتهای خیابان هشتم« و »زنان ونوسی و مردان مریخی« اشاره 
کرد. این هنرمند در گفت وگو با »برنا« به نکات جالبی در خصوص 
فعالیت های این روزهایش و البته برنامه اش در سال  ۱400 اشاره 

داشته است:
 اگر موافق باشید از فعالیت های این روزهای تان صحبت 

را آغاز کنیم.
بعداز اتمام فیلم سینمایی »راندچهارم« باتوجه به شرایط کرونا 
باید بگویم در واقع از زمانی که کرونا آمده است خیلی فعالیت عجیب 
و غریبی نمی توان کرد من قبلا به غیر از اینکه حالا سر فیلمبرداری 
می رفتم چون مربی باشگاه هستم قطعا باشگاه می رفتم اما با توجه 
به این شرایط باشگاه ها هم تعطیل شده اند نرفتم و در حال حاضر 
بیشتر سعی می کنم در خانه بمانم و بیشتر زمانم را به کتاب خواندن 

و فیلم دیدن اختصاص بدهم.
 کدامیـک از آثار کارنامه شما برای تان از درجه اهمیت 

بالاتری برخوردار است؟
در واقع تمام پروژه هایی که کارکردن در آن را خیلی دوست 
داشتم، انجام دادم اما فیلم های سینمایی »بیتابی بیتا«، »ترانه« و 

سریال »ممنوعه« را بسیار دوست می دارم.
 در ســال 1400 برای الــهه حصــاری چــه اتفاقاتی 

رخ می دهد؟
چــون اصولا آدم خوش بینی هستم سعی بر این دارم که مثبت 
ببینم و حتما سال آینده سال خوبی خواهد بود چه برای عرصه هنر 
و چه برای مردم و مشاغل مختلف. واقعا امیدوارم برای همه جهان 
سال خوب و پرباری باشد برای خودم هم دوست دارم سال خوبی از 
لحاظ کار و زندگی شخصی باشد و بتوانم در سال جدید در آثار خوبی 

حضور داشته باشم.
 کرونــا بر زنــدگی حرفـه ای و هنری شما چه تاثیری 

گذاشت؟ چگونه مدیریــت کردید؟
 بی شک کرونا صددرصد برعرصه هنر بی اندازه تاثیر منفی گذاشته 
است و متاسفانه موضوع کم رونق شدن سینماها به نظرم دلیل خیلی 
کافی برای تاثبرات منفی کروناست. امیدوارم که هرچه زودتر یک 
اتفاقی رخ بدهد تا بتوانیم بازگشایی سالن های سینما و تئاتر را 
مانند گذشته شاهد باشیم  و زنده شدن این عرصه را مشاهده کنیم. 
امیدوارم تا روزی شاهد تمام شدن و دورشدن این ویروس منحوس 
از جهان باشیم اگر قرار بر واکسینه شدن است واکسینه شویم؛ جهان 
را از این بابت می گویم که صرفا خودخواهانه نمی خواهم این اتفاق 
برای کشوری که خودم در آن زندگی می کنم رخ بدهد بلکه برای کل 
مردم جهان خواستارم. امیدوارم شاهد رونق باشیم برای تمام اقشار، 

سینما، تئاتر و تلویزیون که حوزه فعالیت من است.
 با توجه به حضور فعال  خود در عرصه  سینما، تلویزیون 
و تئاتر بیشتر علاقه  داریــد در  سال جدید  در کدام حوزه 

فعالیت کنید؟
 خیلی بستگی دارد به کاری که قرار است در آن حضور داشته 
باشم از قصه و کارگردان تا تمام عوامل سازنده یک فیلم را بررسی 
می کنم و برایم مهم است دوست دارم نقش های که در آنها حضور 
پیدا می کنم نقش های خوب و قابل تاملی باشد؛ اما اولویت من 
سینماست و حضور در آثار سینمایی را خیلی بیشتر از مدیوم های 

دیگر دوست دارم.

فرهــاد اصــلانی از اوایل دهه ۷0 با حضور 
در فیلم های موفقی چون »روسری آبی« ساخته 
رخشان بنی اعتماد و »سفر به چزابه« ساخته 
زنده یاد رسول ملاقلی پور پا به عرصه سینما 
گذاشت. بازیگر مستعدی که طی سال ها فعالیت 
در سینمــا و تلویزیون نقش های ماندگاری 
همچون عبیدا... ابن زیاد در »مختارنامه« را به 
ثبت رسانده است. او در فیلم ها و سریال هایی که 
از لحاظ محتوا ضعیف بودند هم بازی قابل قبولی 
داشته است. فیلم »مستانه« یکی از کارهای 
فرهاد اصلانی بود که هنوز هم در ذهن مخاطب 

مانده است. او در ایــن 
فیلــم نقش وکیلــی را 
بازی می کند که در برابر 
قهـرمان داستان قرار 
گـرفته است. باوجــود 
اینکه فیلم در دوره خود 
نتوانست نظر منتقدان 
را به خود جلب کند اما 
صحنه های بازی فرهاد 
اصلانــی در دادگاه که 
سکانســی طولانی هم 
است جزو سکانس هایی 
بود که نمره قابل قبولی 
گرفت. فرهــاد اصلانی 
بازیگری است که فراتر 
از زیبایی های ظاهری 
و کلاسیــک سینمــا، 

توانسته با اتکا با توانایی و دانش بازیگری اش 
تبدیل به یکی از بهترین های این حرفه شود و 
نقش های ماندگاری را به جا بگذارد. »ایلنا« با 
این بازیگر گفت وگویی انجام داده که در ادامه 

می خوانید.
 شمـا تجــربه بازی در یک سکانس 
سـی وپنج دقیقــه ای در فیلـم »مستانه« 
را داشتید که بار فـیلم را به دوش می کشید، 
ایـن فضا اصلا برای مخاطب خسته کننده 
نبود. بــرای رسیدن به نقش وکیل چقدر 
خود را به این نقش نزدیک کردید و اساسا 
نقش ها را براساس چه معیار و مقیاسی 

انتخاب می کنید؟ 
بیش از هر چیزی ملاک انتخاب من برای بازی 
در یک پروژه سینمایی و یا سریال یک سناریوی 
خوب است و در مرحله دوم دوست دارم با تیمی 
که قرار است چندین ماه کنارهم کار کنیم حال 
خوبی داشته باشم. وقتی می خواهیم یک سکانس 
در فضای بسته ای مثل دادگاه در فیلم مستانه را 
بگیریم چند موضوع قابل تامل است و برای بازیگر 
باید پیش بینی شود. در یک فضای سربسته، مثل 
دادگاه هم محدودیت نور خواهیم داشت هم 
محدودیت حرکت دوربین، در نتیجه می توانستم 
پیش بینی کنم که دکوپاژ در این صحنه به چه 
شکل خواهد بود. فیلمبرداری سکانس دادگاه 
در فیلم »مستانه« دو روز به طول انجامید که 
این نشان از سختی کار در این نوع سکانس های 
داخلی را می دهد. مابه ازای این شخصیت، وکیلی 
که در فیلم »مستانه« بازی کردم، را خیلی خوب 
می شناسم؛ آدم های ریاکاری که تظاهر به تشرع 
می کنند و در جامعه تعدادشان کم نیست. چون 
اینگونه افراد در اطراف ما در این روزها زیاد 
است، می دانستم چگونه و به چه شکل باید این 
نقش را بازی کنم و برای رسیدن به نقش یک 
وکیل کارچاق کن تمرین و برنامه ریزی لازم را 
داشتم. در راه رسیدن به این نقش هم از فیلمنامه 
کمک گرفتم و هم در برخی موارد از بداهه گویی 

استفاده کردم. 
 جنــس بــازی شما در بیشتر فیلم 
و سریال ها واقع گرایانه است. آیا برای 
رسیدن به این اتفــاق از تـکنیک خاصی 
استفاده می کنید، تحقیق درباره نقش ها 

چقدر به بازیگر کمک می کند؟ 
برای رسیدن به نقش؛ اول از همه به سناریو و 
فیلمنامه ای که در اختیارم قرار می گیرد توجه 

دارم و تمام سعی خود را می کنم که به نقشی که 
در سناریو نوشته شده است، برسم. شاید برگه 
برنده من این است که تحلیل درستی از پرسوناژ 
می گیرم اما از تکنیک هم غافل نیستم. هیچگاه 
بازیگری نبودم که فقط بخواهم در نقش فرو روم 
و به تکنیک بی اهمیت باشم. در نقش هایی که 
ایفا کردم در کنار حسی که از سناریو می گرفتم 
از تکنیک خود نیز برای رسیدن به هر نقشی 
که به من سپرده می شد، استفاده کردم. یعنی 
نسبت به پلان، موقعیت خودم را می سنجم ولی 
احساسم این است که وقتی در یک پرسوناژ قرار 
می گیرم به اندازه کافی 
به آن فکر کنم، اگر لازم 
باشد راجع به نقش بسیار 
تحقیق می کنم آن وقت 
دیگر همه چیز را برای 
رسیدن به نقش از روح 
من می آیــد. صــادقانه 
بگویم دیگر خیلــی به 
حرکــت و اکت آن فکر 
نمی کنم همه چیز خود 
به خــود شکل می گیرد 
و مــن نمی توانم خیلی 
آن را آنالیز کنم. قبل از 
تحلیل و درک آن نقش 
در واقع شروع می کنم 
به دفاع کردن از نقش و 
باورکردن آن، اگر سن 
و سالی دارد، اگر رفتار خاصی دارد به همه اینها 

فکر کرده و اجرایش می کنم. 
 یک بازیگر باید در نقشش غرق شود یا 

از نقش اش فاصله بگیرد؟ 
هیچگاه افراطی به نقش ها و بازیگری نگاه 
نکردم. اگر بخواهم واژه بهتری استفاده کنم 
بایستی بگویم که غرق شدن در نقش هم خوب 
نیست چــون بعــداز آن خیلی سخت از نقش 

خودت کنده می شوی و کار برایت 
مشکل می شود. فکر می کنم درک 
نقش و تحلیل درست نتیجه خوبی 
خواهد داد و اینکه هر آنچه لازم 
است برای رسیدن به نقش را باید 
با تحقیق به دست بیاوریم. از طرفی 
هم نباید زیاد از نقش فاصله گرفت 
چون دیگر اجرای خوبی از آن نقش 
نخواهی داشت، اگر از نقش زیاد 
فاصله بگیری به نوعی نقش خود را 
نقد کرده ای و دیگر قابل باوربودن 
این نقش نه برای خود و نه برای 

مخاطب اتفاق نمی افتد. 
 شما طی سال ها توانستید 
نقش های متفــاوتی را بازی 
کنید. علــت این موفقیت ها 
بدون بهره گیری از فاکتورهای 
ظاهری چیست؟ از تجربه چند 
فیلم که متفاوت بودند بگویید؟

بازیگری  در  مناسب  فیزیک 
مدرن امروز یک فاکتور مهم است 
و من مقداری از این قافله عقب 
مانده ام. به دلیل پرکاری ای که 
در این سال ها داشتم، نتوانستم 
به خودم برسم ولی معتقدم که 
فیزیک مناسب، دانش، تمرین، 
تحقیق و در اختیار نقش بودن به کار 
سنگین بازیگر کمک زیادی می کند 
تا بازیگر بتواند در نقش هایی که 
به او سپرده می شود درست عمل 
کند. من هیچکدام از این فاکتورها 
را ندیده نمی گیرم. شایــد کمی 
خوش شانسی نصیب من شده که 
توانسته ام به گفته و نظر مخاطبان 
در نقش هایی که ایفا کردم قابل 
قبــول بوده و ارتباط خـوبی با 
مخاطبان برقرار کنم. البته سعی 

کردم با کمی تامل و دقت، نقشی که مناسب 
من نبوده را انتخاب نکنم. »دوران عاشقی« که 
من در آن نقش منفی را ایفا کردم قصه بسیار 
مدرن و خوبی داشت. برای اولین بار بود که با 
علیرضا رئیسیان همکاری کردم و از همکاری 
با او و فیلمبردارش علیرضا برازنده لذت بردم. 
برازنده فوق العاده فیلمبردار با روحیه و بانشاط 
و درجه یکی است. در فیلم »دوران عاشقی« در 
کنار شهاب حسینی، لیلا حاتمی و دیگر بازیگران 
این فیلم حس مشترکی وجود داشت و خیلی 
زود به نتیجه می رسیدیم و درک مشترکی از 
سناریو داشتیم و فکر می کنم این فیلم یکی از 
فیلم های خوبی بود که من در آن ایفای نقش 
کردم. فیلم »کوچه بی نام« هم دومین کار من با 
هاتف علیمردانی بود ما اعتماد خیلی خوبی به هم 
داشتیم در این فیلم همه مسائل خیلی راحت و 
درست پیشرفت رفت. دوستانی در این فیلم در 
کنار من بودند و ایفای نقش کردند که در تئاتر 
سابقه خوبی داشتند. »کوچه بی نام« قصه قابل 
قبول و بحث برانگیزی داشت و در دوره خودش 
خوب دیده شد. البته من در چند پروژه دیگر با 
هاتف علیمردانی کار کردم اما نقشی که در فیلم 
»کوچه بی نام« بازی کردم، خوب دیده شد. در 
»عصریخبندان« همکاری با مصطفی کیایی برایم 
جالب و عالی بود. چندباری قبل و بعداز »عصر 
یخبندان« تلاش کردیم که باهم همکاری کنیم 
اما متاسفانه شرایط جور نشد. »عصریخبندان« 
یک فیلم هیجان انگیز و ساختارشکن بود که هنوز 
هم دیده می شود و طرفدار دارد. »عصریخبندان« 
فیلم اجتماعی قابل قبول و پرحادثه ای ست و 
به نظر من مصطفی کیایی بسیار باانگیزه این فیلم 
را ساخت و همچنان که در کارهای بعدی او دیدم 
این کارگردان یک فیلمساز مستعد و حرفه ای 
است. گروه بسیار خوبی هم در کنار خود دارد و 
شاید یکی از دلایل موفقیت کیایی تیم حرفه ای و 

تلاشگری است که او را همراهی می کنند.

تولیدفیلمجدید
»مارتیناسکورسیزی«

»محمدرضااحمدی«
بهرادیورفت

مارتین اسکورسیزی باردیگر 
روی صندلی کارگردانی نشست 
تا این بار فیلم »قاتلان ماه کامل« 
را خلق کند. اسکورسیزی با هدف 
تصویرکردن دوره ای از تاریخ آمریکا 
که هرگز نباید فراموش شود، 
باردیگر روی صندلی کارگردانی 
نشست. فیلمبرداری درام وسترن 
»قاتلان ماه کامل« از ۱۹ آوریل در 
اوکلاهما شروع شده است. »اپل« 
که از تولید کنندگان فیلم است 
این خبر را تایید کرد. اسکورسیزی 
نیز با انتشار بیانیه ای گفت: از اینکه 
سرانجام تولید »قاتلان ماه کامل« 
را در اوکلاهما شروع کرده، بسیار 

هیجان زده است.

جعفر دهقان: 
 صدای بازیگران بیکار 
را هیچکس نمی شنود

جــعفــر دهقان گفت: 
بازیگران پیشکسوت قبل 
از کـرونا هم وضع خوبی 
نـداشتند، در زمانه اوج 
کرونا به دلیل مشکلات 
معیشتــی ســر پروژه ها 
مـی رفتند و با جان خود 
بــازی می کردند، حتی 
شاهد این بودیم که بسیاری از عزیزان بازیگر را 
به دلیل این بیمای از دست دادیم، اما چه می توان 
کرد. این بازیگر در  گفت وگو با میزان، اظهارکرد: 
در حال حاضر به دلیل وضعیت فاجعه بار بیماری 
کرونا مثل بسیاری همکارانم مشغول پــروژه 
خاصــی نیستم، اکثـریت کارها متوقف شده اند 
و علاوه بر بازیگران عوامل پشت صحنه نیز بیکار 
شده اند. وی اضافه کرد: متاسفانه کرونا همه چیز 
را مختل کرده است، بازیگران پیشکسوت قبل 
از کرونا هم وضع خوبی نداشتند، در زمانه اوج 
کرونا به دلیل مشکلات معیشتی سر پروژه ها 
می رفتند و با جان خود بازی می کردند، حتی 
شاهد این بودیم که بسیاری از عزیزان بازیگر را 
به دلیل این بیمای از دست دادیم، اما چه می توان 
کرد، وقتی کسی حمایت نکند بازیگر از کجا باید 
درآمد داشته باشد، متاسفانه این روزها وضعیت 
بازیگران فاجعه است. دهقان درباره وضعیت بد 
معیشت بازیگران در سال گذشته تاکنون تاکید 
کرد: من می توانم ساعت ها درباره مشکلات و 
مصیبت های وارده بر بازیگران صحبت کنم، اما 
واقعا گفتنش وقتی هیچکس برایش مهم نیست 
چه دردی را دوا می کند، هیچکس صدای مظلوم 
را نمی شوند. این بازیگر در همین رابطه ادامه داد: 
متاسفانه گلایه از وضعیت موجود بازیگران تنها 
به گفتن ختم می شود، زیرا اصلا کسی گوشش 
بدهکار حرف ما نیست، قرار بود حقوق بازنشستگی 
بازیگران افزایش پیدا کند، اما متاسفانه در حال 
حاضر من به عنوان بازیگری قدیمی کمترین 
حقوق را دریافت می کنم. چرا هیچ مسئولی در 
این مدت حال بازیگران را نپرسیده است، آیا اصلا 
می دانند بسیاری از بازیگران ما در چه شرایط بدی 
زندگی می کنند. وی ادامه داد: وزارت ارشاد و خانه 
سینما می توانستند در وضعیت فعلی در کنار 
بازیگران باشند، اما متاسفانه هیچ کمکی به ما 
نشده است، شاید همه فکر می کنند که هنرمندان 
وضعیت مالی خوبی دارند، اما به واقع به جز عده 
انگشت شماری اکثر هنرمندان وضعیت مالی 

بدی دارند. 
 مسئولان به هنرمندان توجه کنند

دهقــان در همیــن رابــطه افزود: ما همیشه 
امیدمان به خداست، از خدا یاری می گیریم، شاید 
زندگی مان به مو بند است، اما به یاری خدا هیچگاه 
پاره نمی شود، اما به واقع هستند بازیگرانی که طی 
یکسال گذشته شرایط نگران کننده ای دارند، از 
مسئولان فرهنگی خواهش می کنم به هنرمندان 
توجه کنند. وی با اشاره به تعریف نشدن درست 
بازیگری به عنوان یک شغل در سینما ایران ادامه 
داد: باور کنید که بازیگری یک شغل است، اما 
نمی دانم چرا این شغل هیچگاه به طرز درستی 
تعریف نشده تا بتواند دارای مزایای خاص خود 
شود، در حال حاضر من بازنشسته هستم، اما 
باور کنید حقوقم پول بنزین ماشینم را هم تامین 
نمی کند، تا چه زمانی ما باید از وضعیت موجود 
گلایه کنیم و هیچکس هم به حرفمان گوش 
نکند؟. دهقان خاطرنشان کرد: درد و دل بازیگران 
زیاد است، به شخصه یک بازیگر بازنشسته هستم، 
اما وقتی از پس هزینه های زندگی بر نمی آیم 
مجبورم تا جایی که توان دارم بازی کنم، امیدوارم 
وضعیت فعلی تمام شود تا بتوانیم حداقل کار 
با  از ما حمایتی نمی شود تنها  کنیم، وقتی 

کارکردن می توانیم گذران زندگی کنیم.

خـبــر

برگزارکنندگان مراسم نودوسومین دوره جوایز سینمایی اسکار 
اعلام کردند، شرکت کنندگان در این مراسم در حین مصاحبه 
مقابل دوربین ملزم به استفاده از ماسک نیستند. در جریان نشست 
مجازی که میان نمایندگان آکادمی، نامزدها و روابط عمومی های 
شخصی و استودیوها برگزار شد، اعلام شد بخشی از مراسم اسکار 
که در سالن یونیون استیشن لس آنجلس برگزار خواهد شد مشابه 
یک تولید تلویزیونی در نظر گرفته می شود و بنابراین افراد ملزم  به 
استفاده از ماسک در مقابل دوبین نیستند، با این وجود زمانی که 
افراد مقابل دوربین نیستند باید از ماسک استفاده کنند. آکادمی 
اسکار همچنان اعلام کرد که شمار شرکت کنندگان در مراسم اسکار 
محدود به ۱۷0 نفر خواهد بود که به صورت چرخشی در مراسم 
حضور می یابند. »استیون سودربرگ« که در کنار »جس کالینز« و 
»استیسی شر« تهیه کنندگی مراسم اسکار ۲0۲۱ را بر عهده دارد، 
تاکید کرد که ماسک نقش مهمی در مراسم امسال خواهد داشت. 
شرکت کنندگان در مراسم امسال جوایز آکادمی حداقل باید سه بار 
پیش از حضور در این مراسم تست کرونا بدهند و در هنگام شرکت در 
مراسم هم تب سنجی از افراد الزامی است. همچنین یک فرش قرمز 
مختصر با حضور سه عکاس و  شماری محدود از نمایندگان خبری 
برای مصاحبه برگزار می شود و نمایندگان خبری بین المللی 
برای پوشش مراسم اسکار نیز از کشورهای کانادا، ژاپن، انگلیس، 
آلمان، فرانسه، برزیل، اسپانیا، مکزیک و استرالیا خواهند بود. طبق 
اعلام برگزارکنندگان مراسم اسکار باید حداقل فاصله دو متری 
میان خبرنگاران و مصاحبه شوندگان رعایت شود. مراسم اسکار، 
پربیننده ترین رویداد جهان در عرصه سرگرمی است که از نظر میزان 
بیننده با اختلاف بالاتر از جوایز گلدن گلوب، جوایز تلویزیونی امِی 
و جوایز موسیقی گرمی قرار دارد. با این وجود سال گذشته میزان 
بینندگان مراسم اسکار با ۲۳ میلیون نفر به پایین ترین حد خود در 
تمام اداور برگزاری رسید. مراسم اعطای جوایز نودوسومین دوره 
جوایز سینمایی اسکار روز ۲۵ آوریل ۲0۲۱ )شش  اردیبهشت ماه 
۱400 ( در دو سالن دالبی تئاتر و یونیون استیشن لس آنجلس 

برگزار خواهد شد.

جزئیاتی جدید از مراسم اسکار 
 از ماسک تا فرش قرمز

برنامه رادیویی »شوت نزن 
عزیز« یک طنز رادیویی است 
احمدی«  »محمدرضا  که 
به عنوان یکی از مجریان برنامه 
در آن حضور دارد. »شوت نزن 
عزیز« عنوان برنامه طنز ورزشی 
»رادیوصبا«ست که با اجرای 
محمدرضا احمدی، ابوالفضل 
آقاخانی و امین قاضی  راهی 
آنتن صبا می شود. برنامه جدید 
»شوت نزن عزیز« کاری از گروه 
طنز و سرگرمی رادیوصبا بوده 
که با رویکرد طنزورزشی راهی 
آنتن می شود. »شوت نزن عزیز« 
برنامه ای برای نقل رویدادهای 
ورزشی هفته با زبان طنز است، که  
با اجرای شاد محمدرضا احمدی، 
ابوالفضل آقاخانی و امین قاضی 
از رادیو صبا پخش می شود. این 
برنامه با  دستمایه قراردادن 
موضوعات متنوع ورزشی، اخبار، 
رویدادها، گفت وگو ورزشی و 
شاد  فضای  ورزشی  حواشی 
و مفرحی را به مدت 60 دقیقه 
برای مخاطبان فراهم می کند. 
»شوت نزن عزیز« به تهیه کنندگی 
روزهای  باستانی  اسماعیل 
پنجشنبه ساعت ۱۷ تا ۱۸ از 

رادیوصبا پخش می شود.

فرهاد  اصلانی:

ملاک انتخاب من سناریوی خوب است
   پرکاری موجب شد نتوانم به فیزیکم برسم


